
Neo Groups Interest rate:

Current interest rates are mentioned below and are subject to change.

Total deposits of group members (AED)

5,000 to 9,999

10,000 to 24,999

25,000 to 49,999

50,000 to 99,999

100,000 to 150,000

Interest rate (per annum)

2.50%

3.00%

3.50%

4.00%

4.50%

Group needs at least 2 Members to open a Neo Group Account to be eligible for the above interest rates. 
In case there is only 1 member who opened a Neo Group Account in a Group, base interest rate of 2.50% 
applies, irrespective of the deposit amount.

Total deposits of all Members in a Group is capped at AED 150,000 for a Group.

Illustration of interest calculation:
Interest is paid on the value of deposit and is credited at the completion of the 1-year tenure. No interest 
shall be paid in case of premature withdrawal of the deposit by the Members.

Illustration:

x x = AED 3001 year

Deposit value1

Tenure
Total interest earned during the tenure of the deposit

Please note: The interest calculation above is for illustrative purpose only. The actual interest rate is 
awarded is subject to Terms & Conditions available at Mashreq.com/NeoGroupsTCs. Unless the context 
shall otherwise require, capitalized terms used and not defined shall have the meanings assigned thereto in 
the Terms & Conditions for Neo Groups for all purposes hereof.

Mashreq Neo is part of Mashreqbank PSC which is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates. NGIR\CSPL\0723

 AED 10,000 3.00%
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Applicable annual interest rate 

2 3 4

https://Mashreq.com/NeoGroupsTCs


معدل الفائدة لمجموعات نيو:

تخضع معدلات الفائدة السائدة التالية للتغيير.

إجمالي ودائع أعضاء المجموعة (درهم إماراتي)

من 5,000 إلى 9,999

 من 10,000 إلى 24,999

من 25,000 إلى 49,999

 من 50,000 إلى 99,999

 من 100,000 إلى 150,000

معدل الفائدة سنويًا

%2.50

%3.00

%3.50

%4.00

%4.50

يتطلب فتح حساب مجموعة جديد عضوين بالمجموعة بحد أدنى للحصول على الفائدة المذكورة أعلاه. أما في حال قيام عضو 

واحد فقط بفتح حساب مجموعة نيو في مجموعة واحدة، فسوف يحتسب معدل فائدة أساسي بنسبة 2.50%، بصرف النظر 
عن قيمة الوديعة.  

يبلغ الحد الأقصى لإجمالي الودائع لجميع الأعضاء في المجموعة 150,000  درهم إماراتي للمجموعة.

توضيح احتساب الفائدة:
تُدفع الفائدة على مبلغ الوديعة وتُقيد في نهاية فترة العام الواحد. لا تحتسب أي فائدة في حالة سحب الوديعة قبل 

استحقاقها بواسطة الأعضاء.

توضيح: 

xx=300 درهم إماراتي %3.00

مبلغ الوديعة 1

المدة
إجمالي الفائدة المحققة خلال فترة الوديعة

يرجى الملاحظة: إن عرض حساب معدلات الفائدة الوارد أعلاه هو بهدف التوضيح فقط. يخضع معدل الفائدة الفعلي الممنوح 
للشروط والأحكام الواردة في : Mashreq.com/NeoGroupsTCs. ما لم يتطلب السياق خلاف ذلك، فإن المصطلحات المدونة 

بالأحرف الكبرى والتي لم يرد لها تعريف، يكون لها المعاني المحددة في الشروط والأحكام الخاصة بمجموعات نيو لجميع 
أغراض هذه الوثيقة.

سنة واحدة 

2

3

4

معدل الفائدة السنوي المطبق

3 2

NGIR\CSPL\0723المشرق نيو جزء من بنك المشرق ش.م.ع، وهو بنك مرخص ويخضع لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

1

10,000 درهم إماراتي

4

300 درهم إماراتي
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